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 Číslo materiálu : 4 / 02 

Komise: Školská                                                                RM   2. 5. 2018 

Datum :   23. 4. 2018 – 16:15 hod. 

Přítomni: 

 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Hosté:               

Mgr. Dana Vepřková, Mgr. Jindřich Kozák, Mgr. Silvia Doušová, Mgr. Lída Jůnová, 

Petr Spálený, Mgr. Vít Šnajdr (částečně), Mgr. Yvetta Jeřábková, PhDr. Stanislava 

Lisková     

Mgr. Růžena Votrubová, PhDr. Nina Bilincová, Mgr. Karel Ptáček  

 

- 

 

Člen RM: Karel Koubský st., omluven Ing. Josef Viktora  

Příští jednání: 28. 5. 2018 – 16:15 hod. Vlašský dvůr 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

RM města Kutná Hora  

      b e r e   n  a   v ě d o m í  

zápis školské komise ze dne 23. 4. 2018  

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

Program: 

1) Přestěhování oddělení školství a kultury 

2) Zápisy dětí do prvních tříd a MŠ  

3) Projekt Rozvoj infrastruktury ZŠ  

4) Výzva MAS IROP 

5) Diskuse 

 

1) 

Členové komise byli seznámeni s přestěhováním části pracovníků odboru památkové péče, školství a 

kultury z Vlašského dvora – školství a kultura nově sídlí na adrese Svatováclavské náměstí 182 (tj. 

pracoviště Města Kutná Hora nad Kamenným domem). Celý odbor památkové péče, školství a 

kultury je tedy nyní v jednom objektu.   

2) 

Předsedkyně komise D. Vepřková požádala pracovnici OPPKŠ M. Nechojdomovou o informace o 

počtech dětí zapsaných do prvních tříd čtyř ZŠ, které Město Kutná Hora zřizuje.  

Novinkou v letošním roce byl zápis dětí na ZŠ Kutná Hora, Kamenná stezka do inovativní třídy 

s programem Začít spolu. Zapsáno bylo 16 dětí, které se na vstup do této první třídy připravovaly. 

Také rodiče dalších zapisovaných dětí projevili zájem o zmíněný program. Do paralelní třídy prvního 

ročníku je zapsáno 13 dětí (třída bude také pracovat s programem Začít spolu). 

 

Přehled počtu zapsaných dětí do prvních tříd ZŠ zřizovaných Městem Kutná Hora  

ve dnech 6. – 7. 4. 2018  

    Zápis z toho: odklady Předpokl.nástup Třídy 

 

ZŠ Jana Palacha   66  9   57  3 

 

ZŠ TGM   74  14   60  3 

        



ZŠ Kamenná stezka   35  6   29  2 

        

ZŠ Žižkov    76  7   69  3 

 

 

Celkem:   251  36   215  11 

 

 

Zápisy do MŠ probíhají, předběžně lze konstatovat, že všechny přihlášené pětileté a čtyřleté děti lze 

přijmout, přijata bude také většina přihlášených tříletých dětí. Stejně jako v loňském roce ředitelky 

školek písemně vyzývají rodiče nepřihlášených předškolních dětí k povinnému zápisu do MŠ. 

Nereagující rodiče znovu osloví OPPŠK prostřednictvím Městské policie.  

 

Informace o zápisech do prvních tříd ZŠ předá M. Nechojdomová spolu s informacemi o zápisech 

dětí do mateřských škol do Kutnohorských listů.   

 

3) 

Místostarosta pan Karel Koubský st. informoval členy komise o tom, že datum ukončení realizace 

včetně vyhodnocení projektu Rozvoj infrastruktury ZŠ je 30. 6. 2019. Projekt z časových důvodů 

nebude možné realizovat. 

V návaznosti na toto konstatování předsedkyně školské komise paní D. Vepřková připomněla návrh 

školské komise, aby finanční prostředky plánované na úhradu spoluúčasti k dotaci na projekt Rozvoj 

infrastruktury ZŠ ve výši 8,5 mil Kč byly skutečně využity na opravy a vybavení škol.  

Dodatečně doplněna informace OPPŠK a Ekonomického odboru: 

ZM dne 13. 9. 2016 souhlasilo v případě získání dotace na projekt Rozvoj infrastruktury ZŠ s výší 

spolufinancování účastníka programu na financování akce, která činí 10 % z uznatelných nákladů 

akce.  Přibližný odhad těchto nákladů činí 8,5 miliónu Kč. 

ZM však nikdy nerozhodlo o vyčlenění těchto prostředků na spoluúčast k získání dotace (ZM dne 12. 

9. 2017 jednání o využití investičního úvěru). 

 

 4) 

Paní Doušová informovala o schválení MAP 2 a možnosti využít připravovanou výzvu MAS IROP 

Opatření 1 - Vzdělání, jejíž hlavním cílem je rozvoj infrastruktury ve školách. Dokumenty k této 

výzvě lze nalézt na  http://www.lipaprovenkov.cz/obdobi-2014-2020/integrovany-regionalni-

operacni-program-irop/dokumenty/.  

O možnosti podat 1-2 žádosti o dotaci (ve výši cca 3 mil. Kč/projekt) na nejpotřebnější projekt ZŠ 

v Kutné Hoře (výzva MAS IROP) budou ředitelé ZŠ informováni na plánovaném setkání 3. 5. 2018, 

kde bude mj. sestaven seznam investic.  Zároveň budou popsány finančně nevyřešené požadavky na 

opravy a odstranění havarijních stavů v PO  škol a školského zařízení. 

5) 

V závěru se pan Kozák dotazoval pana místostarosty K. Koubského st. na zahájení provozu linky 

městské dopravy a zastávek (zejména důležité zastávky u Kamenného domu).  

Pan Koubský st. odpověděl, že zatím bude na jednání a k schválení ZM předložena jedna linka 

dopravy (jízdní řád lze upravit). 

 

Příští schůzka se uskuteční: pondělí 28. 5. 2018 od 16.15 hodin v malé zasedací místnosti 

Vlašského dvora.                                                                                 

http://www.lipaprovenkov.cz/obdobi-2014-2020/integrovany-regionalni-operacni-program-irop/dokumenty/
http://www.lipaprovenkov.cz/obdobi-2014-2020/integrovany-regionalni-operacni-program-irop/dokumenty/


1) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM:  

V návaznosti na konstatování místostarosty pana K. Koubského st., že projekt Rozvoj infrastruktury 

ZŠ z časových důvodů nebude možné realizovat, školská komise navrhuje, aby finanční prostředky 

plánované na úhradu spoluúčasti k dotaci na projekt Rozvoj infrastruktury ZŠ ve výši 8,5 mil Kč byly 

skutečně využity na potřebné opravy a odstranění havarijních stavů ve školách.  

 

2) Reakce rady města:  

Pan starosta uvedl, 8,5 mil. nejsou a nebyly v rozpočtu.  

Zapsala: M. Nechojdomová 

Datum:  25. 4. 2018 

Elektronicky ověřila: Mgr. D. Vepřková 


